
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 28. november 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 74
Vil ministeren kommentere på artiklen ”Jeg kan ikke komme i tanke om én eneste 
beregning på arbejdskraftbesparelser, som Finansministeriet har lavet på ny teknologi 
i kommunerne, der er endt med at give det beregnede resultat” bragt på Version2.dk, 
den 14. september 2023, hvor kommunaldirektør i Ballerup kommune, Eik Møller, og 
professor i digitalisering ved CBS Kim Normann Andersen udtaler, at aftalen ikke virker?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lisbeth.bech-nielsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand

1/1

Offentligt
FIU Alm.del - Spørgsmål 74

Finansudvalget 2023-24


